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Από το υπ’ αριθ. 16/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 492/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αίτησης δημοτικών συμβούλων για 
συζήτηση του θέματος σχετικά με τις τελευταίες 
εξελίξεις στο ζήτημα της μερικής απασχόλησης. 

 
       Σήμερα 11 Ιουλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-7-2005 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
Παρόντες                                               Aπόντες                           Παρόντες Δημαρχ. Πάρεδροι                                                                              

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Ντόβας  
4. Ι. Καλαϊτζίδης Η. Σοφιανίδης  
5. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί Πάρεδροι 
6. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
7. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
8. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
9. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 400/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. 

Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.403/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και  
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 404/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. 

10. Γ. Τροχόπουλος 
11. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
12. Μ. Σακαλής 
13. Χ. Φουρνιάδης Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 405/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 407/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, 
Μ. Δημούλα, Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 408/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Μ. 
Δημούλα και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 409/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 411/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α.  
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 412/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 413/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

14. Σ. Κρομμύδας 
15. Β. Ρήσσου 
16. Κ. Χιονίδης 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης 11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.415/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Κ. 

Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 416/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 418/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 424/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 425/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 426/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 432/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 435/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 436/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 437/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 439/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 440/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ.  Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Μηλιόπουλος. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 456/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 460/2005 απόφ. προσήλθε η κ. Χ. Ουσουλτζόγλου. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 462/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 463/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. 
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
27) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 466/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
28) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 492/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 62ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 7-7-2005 αίτηση των δημ. συμβούλων Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου, Α. 
Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, 
Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη, που έχει ως εξής: 
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι Βέροιας που υπογράφουμε αυτή την αίτηση, 
ζητούμε να τεθεί τακτικό θέμα ημερήσιας διάταξης στο Δημοτικό Συμβούλιο της 
Δευτέρας 11 Ιουλίου, σχετικό με την ενημέρωση για τις τελευταίες εξελίξεις στο 
ζήτημα της Μερικής Απασχόλησης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Σύμφωνα με τον κανονισμό έχουν υποβάλλει αίτηση οι δημοτικοί 
σύμβουλοι της μείζονος αντιπολίτευσης και ζητούν να τεθεί τακτικό θέμα ημερήσιας 
διάταξης στο Δημοτικό Συμβούλιο της Δευτέρας 11 Ιουλίου, σχετικά με την 
ενημέρωση για τις τελευταίες εξελίξεις στο ζήτημα της μερικής απασχόλησης κι 
ακολουθούν υπογραφές. Ορίστε τοποθετήσεις. 

Ουσουλτζόγλου: Το θέμα της μερικής απασχόλησης δεν θα είχε πάρει αυτές 
τις διαστάσεις εάν τηρούνταν όσα έπρεπε να τηρηθούν. Σας είχαμε προειδοποιήσει 
αλλά δυστυχώς δεν δώσατε την πρέπουσα σημασία και μάλιστα παρότι υπήρχαν 
πάρα πολλοί υποψήφιοι μπήκατε στον επικίνδυνο δρόμο της προσωπικής επιλογής. 
Υπάρχουν εξελίξεις για τις οποίες περιμέναμε, έστω και στην αρχή προ ημερησίας, 
να μας ενημερώσει ο κ. Δήμαρχος. Όταν κάτι το κρύβεις σημαίνει ότι κάτι υπάρχει 
από πίσω. Ζητούμε λοιπόν, αυτή την ώρα, τα αυτονόητα, την ενημέρωση για το που 
πάει και που βρίσκεται αυτό το ζήτημα. Νομίζω ότι είναι ιδιαιτέρως σημαντικό, 
δυστυχώς διχάζει, δυστυχώς δημιουργεί κακό προηγούμενο, αλλά και σ΄ αυτήν την 
αίθουσα το τονίσαμε επανειλημμένα ότι θα πρέπει να είμαστε πάρα πολύ προσεκτικοί 
και σε κάθε περίπτωση το λέγαμε. 

Δήμαρχος: Και βέβαια δεν θα είχε πάρει αυτές τις διαστάσεις κε Πρόεδρε 
αυτό το ζήτημα εάν δεν φρόντιζε η κα Ουσουλτζόγλου να δώσει αυτές τις διαστάσεις 
κι όχι μόνο σε τοπικό επίπεδο αλλά σε πανελλαδικό, γιατί έτσι πίστευε πως θα 
κερδίσει πρόσκαιρα πολιτικά χρησιμοποιώντας ένα θέμα που καίει πολλούς 
εργαζόμενους ή πολλούς άνεργους της πόλης μας. Επειδή κε Πρόεδρε το θέμα οδεύει 
προς δικαστική επίλυση, έχει πάρει την δικαστική οδό κι όχι με ευθύνη δική μας, ας 
σκεφθούν αυτοί που ποινικοποιούν την πολιτική ζωή του τόπου κι ας αναλάβουν τις 
ευθύνες τους. Εμείς δεν έχουμε να δηλώσουμε τίποτα παραπάνω, ό,τι έχουμε να 
πούμε αφού πήγαν στα δικαστήρια και οι εργαζόμενοι με υποκίνηση της 
αντιπολίτευσης, μια που μπήκαν και μάρτυρες κατηγορίας, θα τα πούμε στην αίθουσα 
του δικαστηρίου. Ζητώ να μη συζητηθεί περαιτέρω το θέμα. 

Στο σημείο αυτό ο Δήμαρχος αποχώρησε από την αίθουσα. 
Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Με βάση τον κανονισμό κε Πρόεδρε τα 

τακτικά θέματα της ημερήσιας διάταξης συζητούνται στο Δημοτικό Συμβούλιο και 
προβλέπεται πρωτομιλία, δευτερομιλία και τριτομιλία. Δεν μπορεί ο κ. Δήμαρχος να 
επιβάλει διαδικασία στο Δημ. Συμβούλιο, ούτε τίθεται θέμα ψηφοφορίας γιατί δεν 
είναι θέμα πλειοψηφίας. Σ΄ αυτά που είπε ο κ. Δήμαρχος νομίζω ότι το θέμα δεν θα 
πήγαινε ούτε στα ποινικά, ούτε στα πολιτικά ούτε σε κανένα δικαστήριο. Θα είχε 
κλείσει το θέμα από την πρώτη συζήτηση που κάναμε στο Δημ. Συμβούλιο, να πει ότι 
έλεγξε τα στοιχεία, σε κάποια ενδεχομένως έκανε λάθος και να κλείσει εκεί. Όταν 
κατοχυρώνεται πεισματικά πίσω απ΄ αυτό σημαίνει ότι και παρανομίες έγιναν και τις 
καλύπτει κιόλας. 

Ουσουλτζόγλου: Με κάλυψε απόλυτα ο κ. Πουλασουχίδης, να προσθέσω 
μόνον ότι όσοι παρανομούν αυτοί να σκεφτούν και την ποινικοποίηση της πολιτικής 
ζωής. 

Πρόεδρος: Κάθε φορά κε Πουλασουχίδη που συνάδελφος δημοτικός 
σύμβουλος αλλά και ο κ. Δήμαρχος βάζει θέμα μη συζήτησης, αναβολής κ.λ.π. κατά 
την άποψη του προεδρείου, μπαίνει η πρόταση σε ψηφοφορία κι αν μεν το Σώμα 
αποφασίσει ότι θα γίνει συζήτηση τότε θα γίνει και χωρίς την παρουσία του 
Δημάρχου αλλά αν αποφασίσει το αντίθετο τότε δεν θα γίνει. Τα δεδομένα που έθεσε 



ο κ. Δήμαρχος είναι ότι από τη στιγμή που το θέμα πήρε τη δικαστική οδό δεν 
επιθυμεί την περαιτέρω συζήτηση. 

Ουσουλτζόγλου: Από τη στιγμή που παρίσταται δικηγόρος γι’ αυτό το θέμα, 
το Σώμα να αποφασίσει αφού ακούσει τον δικηγόρο. 

Πρόεδρος: Ακόμη κι αν το θέλουν δεν θα υποβαθμίσω εγώ τους δημοτικούς 
συμβούλους για να μιλήσει ο δικηγόρος. 

Παπαστεργίου: Διαδικαστικά. Εχουμε το δικαίωμα από τον κανονισμό 11 
δημοτικοί σύμβουλοι να ζητήσουμε να συζητηθεί ένα θέμα; 

Πρόεδρος: Ναι. 
Παπαστεργίου: Η τακτική όμως που ακολουθείτε ανά πάσα στιγμή, έχοντας 

την πλειοψηφία, μπορείτε αυτό το δικαίωμα να μας το στερήσετε κάτι που επιδιώκετε 
τώρα. 

Πρόεδρος: Γι’ αυτό που λέτε τώρα υπάρχει, το πώς συζητείτε αυτό το θέμα, 
υπάρχει τρόπος μέσα στον κανονισμό που δεν μπορώ να σας τον υποδείξω εγώ αυτή 
τη στιγμή. 

Πουλασουχίδης: Ο κ. Δήμαρχος έχει το αναφαίρετο δικαίωμα να μην 
παρίσταται στη συζήτηση του θέματος όπως επίσης και να δηλώσει ότι γι’ αυτούς 
τους λόγους αποχωρεί κι αυτό είναι το ένα σκέλος. Το άλλο σκέλος όμως ότι 
προτείνει να μη συζητηθεί το θέμα, δεν είναι στις αρμοδιότητες του κ. Δημάρχου, 
είναι αρμοδιότητα του Προεδρείου που οφείλει να εφαρμόσει τον κανονισμό και δεν 
μπορεί να μπει θέμα ψηφοφορίας εδώ. 

Πρόεδρος: Κατά την άποψή σας. Ας αποτελέσει κι ένα θέμα της Επιτροπής 
του άρθρου 18. 

Πουλασουχίδης: Αν εσείς βάζετε μία πρόταση στο Δημ. Συμβούλιο για να 
ψηφίσει, οφείλετε να την ορίσετε. 

Πρόεδρος: Εσείς κε Πουλασουχίδη έχετε την άποψή σας και το Προεδρείο 
την δική του. Αν η απόφαση είναι έγκυρη ή μη θα την κρίνει η Περιφέρεια. 

Πουλασουχίδης: Πείτε μου ποια είναι η πρόταση που ψηφίζω ως δημοτικός 
σύμβουλος; 

Πρόεδρος: Μη περαιτέρω συζήτηση και λήψη απόφασης επί της 
συγκεκριμένης αιτήσεως. 

Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για μη συζήτηση του 
θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι δεν συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου;  
 Κατά της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος. 

Από την ψηφοφορία απείχαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 7-7-2005 αίτηση των δημοτικών συμβούλων Χ. Ουσουλτζόγλου-
Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου,  Α. Δελαβερίδη, Γ. 
Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, Α. Τσιάρα, Η. 
Σοφιανίδη. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 108 (παρ. 2) του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95). 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 
 Απορρίπτει την από 7-7-2005 αίτηση των δημοτικών συμβούλων Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου, Α. 
Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, 



Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη για συζήτηση του θέματος σχετικά με τις τελευταίες 
εξελίξεις στο ζήτημα της μερικής απασχόλησης. 
 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  492 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Γουναράς Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-7-2005 

Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ 
  
 


